
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-04-23, § 13 

 

 Tid: 23 april 2009 kl 16.05 – 16.15 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 23 april 2009 

  

 

 

Petter Lindfors Mirja Räihä Järvinen 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (m), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (m)  

Helena Bonnier (m)  

Sören Swärd (m)  

Ingvar Snees (m)  

Katharina Gratschew (m)  

Gulan Avci (fp)  

Kenneth Nilsson (s) §§ 1-20, §§ 22-23 

Jari Visshed (s)  

Berit Kruse (s) 

Ann-Margarethe Livh (v)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (m)  

Anders Alvebäck (m)  

Per Hallberg (m) §§ 1-22 

Håkan Thorén (kd)  

Margareta Malm (s) tjänstgörande § 21 

Gunnar Sandell (s)  

Torkel Tigerschiöld (mp) tjänstgörande 

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Olle Cyrén, Stefan Eriksson, David Grind, Ann-

Charlotte Nilsson, Gunnar Jensen, Petra Nieto, Eva Olsson och Åsa Wigfeldt samt 

biträdande borgarrådssekreteraren Thord Swedenhammar från roteln. 

 

 



  

 § 13 

Markanvisning Reimersholme. Laglighetsprövning 

Dnr E2007-513-01930 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1. Exploateringsnämnden beslutar att som svar till Länsrätten i Stockholms län 

 överlämna och åberopa till utlåtandet bilagda yttranden från stadslednings-

 kontorets juridiska avdelning. 

2. Nämnden förklarar beslutet omedelbart justerat. 

 

Ärendets handling   

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 7 april 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden ställer sig bakom kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Ledamoten Ann-Margarethe Livh (v) enligt följande: 

 

Vi är mycket tveksamma till ärendet eftersom vi inte anser att konsekvenserna, 

framför allt vad gäller miljön men också för redan boende i området, är 

tillräckligt utredda i det underlag vi har att ta ställning till i dag. Reimersholme är 

ett unikt område med hus i park. Punkthusen är välplacerade i den bergiga miljön 

och odlingarna kring husen väl genomtänkta. Byggnaderna kommer att innebära 

ett allvarligt ingrepp på grönmark och en yta som idag används till bland annat fri 

lek för områdets barn kommer att försvinna. Den grönkompensation som förslås 

är inte en grönkompensation utan buskar på ett överbyggt garage, det är inte 

acceptabelt. 

 

För övrigt anser vi att om man bygger här ska man bygga hyresrätter på tomträtt 

och vi motsätter oss alltså bestämt den del av beslutet som innebär försäljning av 

mark till Småa AB och planerna på att dessa lägenheter ska upplåtas med 

bostadsrätt. 

 

 

 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


